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Abstract (en)
[origin: CN219952293U] The utility model relates to a thermal insulation structural element which comprises an insulator, the insulator is used for
being arranged in a separation gap between a first load receiving building part and a second load receiving building part, the thermal insulation
structural element is provided with a force transmission element used for transmitting traction force and/or extrusion force, the at least one force
transmission element has a first insertion section and a second insertion section, the at least one insertion section comprises a rod, the rod has a
minimum diameter, the insertion section has a first anchoring element and a second anchoring element, and the first anchoring element and the
second anchoring element are firmly connected with the rod in such a way that the first anchoring element and the second anchoring element are
fixed. Each first anchoring element of the embedding section has an anchoring surface, which is a projection surface that projects perpendicularly
onto the associated longitudinal side of the insulating body, and wherein each first anchoring element of the embedding section has an anchoring
surface that is a projection surface that projects perpendicularly onto the associated longitudinal side of the insulating body, the anchoring surface is
at least 6 and at most 12 times the cross-section of the rod at the minimum diameter.

Abstract (de)
Ein thermisch isolierendes Bauelement (1) umfasst einen Isolierkörper (5) sowie kraftübertragende Elemente (13, 14) zur Übertragung von Zug- und/
oder Druckkräften zwischen zwei Bauwerksteilen (2, 3). Mindestens ein kraftübertragendes Element (13, 14) weist einen ersten Einbettabschnitt (18,
20) und einen zweiten Einbettabschnitt (19, 21) auf. Mindestens ein Einbettabschnitt (18, 19, 20, 21) umfasst einen Stab (22) mit einem kleinsten
Durchmesser (d). Der Einbettabschnitt (18, 19, 20, 21) weist ein erstes Verankerungselement (23) und ein zweites Verankerungselement (24) auf.
Das erste Verankerungselement (23) ist höchstens 2 cm vom Isolierkörper (5) entfernt angeordnet. Das zweite Verankerungselement (24) ist in
einem zweiten Abstand (c) zum Isolierkörper (5) angeordnet, der mindestens das 10fache und höchstens das 20fache des kleinsten Durchmessers
(d) beträgt. Der Einbettabschnitt (18, 19, 20, 21) weist eine Einbettungslänge (e) auf, die höchstens das 30fache des kleinsten Durchmessers (d)
beträgt. Jedes erste Verankerungselement (23) weist eine Verankerungsfläche (A) auf, die mindestens das 6fache und höchstens das 12fache der
Querschnittsfläche (Q) des Stabs (22) am kleinsten Durchmesser (d) beträgt.
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